
Referat  

Bestyrelsesmøde i Vasehus Rideklub 
8. oktober 2024 kl. 17.00-20.00 

Sekretariat, hal 2 

 

Deltagere: Gitte, Ane, Charlotte, Elisa og Kirsti  

Elisabeth deltager kl. 19:30-20:00 

 

Referent: Kirsti 

 

1) Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde  

a. Referatet er godkendt 

 

2) Opsamling fra sidste mødereferat: 

a. Skift af bank - Møde aftales med Susanne, Kirsti og bank med henblik på et skift. 

i. Charlotte afventer mødedato. 

b. Informationsskærme til begge rytterstuer 

i. er problemer med skærm i kantine 1, og den Susanne har brugt hjemme til test 

bør erstatte den.  

1. Der er en skærm på kontoret i hal 2. Vi spørger om Steffen Jensen vil 

sætte dem op. (Kirsti) 

 

3) Informationer ved formanden 

a. Vi forventer, at vi skal finde en ny roset leverandør efter sygdom ved DK Rosetter.   

 

4) Informationer fra kassereren 

a. Medlemmer i restance har været alt for højt, men der arbejdes på at få det nedbragt. 

i. Slut januar og slut august skal der følges ekstra op på betalinger. Er der 

restancer, skal der rykkes både pr mail og sms. 

ii. Der skal rykkes primo hver måned  

iii. Er der ikke betalt efter rykker 2 skal Elisabeth informeres.  

iv. Bliver der ikke betalt, kan medlemmet ikke modtage undervisning før det er 

bragt i orden. 

 

5) Landsstævnet – kort evaluering.  

a. Fin tilbagemelding, med ros fra TD, som synes vi har et meget fint sted. Fremover vil vi 

satse på c stævner fremfor landsstævner, da der er for få tilmeldinger til 

landsstævnerne.  

 

6) Sommerfest - kort evaluering. 

a. Det var en rigtig hyggelig dag med godt vejr, lækker mad og glade mennesker.  

 

7) Hjælperfest 

a. Dato for hjælperfest bliver d. 31. januar 2025. 

 

8) Netværksridemøde 25. sept 

a. Gitte og Susanne er givet bemyndigelse til at svare på vegne af Vasehus Rideklub 

omkring ændringsforslag. 

b. Vasehus Rideklub er godt tilfreds med nuværende tilskudsmodel. 



 

9) Dansk Rideforbund (DRF) uenigheder i bestyrelsen 

a. Skal Vasehus Rideklub indsende begæring om indkaldelse til ekstra ordinært 

repræsentantskabsmøde.  

i. Vasehus Rideklub vælger at følge distriktets indstilling til begæring om ekstra 

ordinært repræsentantskabsmøde.  
1. INFO: Ekstraordinært repræsentantskabsmøde kan indkaldes af bestyrelsen og 

skal indkaldes, når mindst 15% af forbundets klubber indgiver motiveret 

begæring til bestyrelsen herom.   

 

10) Generalforsamling 

a. Ane og Elisa er på valg og genopstiller ikke. 

b. Gitte er på valg 

c. Charlotte er ikke på valg, men ønsker at gå. 

d. Dato for generalforsamling 2025: Sammen med Fastelavn lørdag d. 1. marts 2025. 

Generalforsamling kl. 11:00-13:00 og fastelavn kl. 14:00 

 

11) Elevskolecup  

a. Susanne ønsker, at der findes en til at overtage Elevskole cup, og at denne følger hende 

i 2025, hvorefter stafetten gives videre.  

b. Susanne bedes stille oversigt op over hvad der kræves af personen i spidsen for 

Elevskole cup holdet. 

c. Der skal laves et skriv til hjemmesiden og til Facebook med henblik på at finde den 

rette person, og en der har tiden og lysten til at stille op til opgaven. 

 

12) Vasehusfolder – Kirsti har fundet en gammel, der kan opdateres. 

a. Kirsti opdaterer og kommer med forslag til forenkling. 

 

13) Springundervisning - Elisabeth vedr. afregning af med undervisere 

 

14) Fondssøgning (Fast punkt) 

a. Elisabeth vil gerne at vi søger fond omkring nye ridehjelme, sikkerhedsveste, 

sikkerhedsstigbøjler og piske. Charlotte undersøger muligheder. 

i. Charlotte har ikke kunne finde en passende fond. 

 

15) 50x70 Udendørs Ridebane (Fast punkt, men vi afventer nærmere omkring fond før vi 

kommer videre) 

a. Prisoverslag (i alt for bane alene: 1.659.500kr): 

i. Pris på sokkel og bund, uden ebbeflod system og top lag: 382.000 inkl. moms. 

(Elisabeth og Steffen kan dække omkostning) 

ii. Der er modtaget et prisoverslag på 1.277.500kr (ud over de 382.000kr).  

b. Hertil kommer udgifter til hegn omkring hele 50x70 banen, dressurhegn, bogstaver, lys 

mv. 

c. NYT: Viborg lover afklaring d. 26. november 2024 på om vi kan forvente støtte, og i 

givet fald måske også hvornår støtten kan forventes. 

 

16) Ridecentret, Elisabeth med fra 19:30 

a. Elisabeth skaffer priser på fiber til begge haller, så vi kan vurdere hvad vi skal og 

hvornår. 



i. I henhold til professionel rådgivning, skal der ikke køres mere fiber på. I stedet 

skal der måske sand på. Elisabeth oplyser, at bunden er fin som den er iflg. 

’Tobias bund-mand’. 

b. Kabinet til musik ind i hul i barrieren. 

i. Det er lavet, og ser rigtig fint ud. 

c. Højtalere hyler i hal 1. Henrik kontaktes (Gitte) 

d. Ønske fremsat om spejlvæg i hele enden af hal 2. Priser og muligheder undersøges 

nærmere. 

e. Juleshow søndag d. 8. december 2024 

i. Elisabeth foreslår at der samles sponsorpenge ind til højdespringning. 

f. Der er brug for nye ridehjælme til rytterne (Charlotte undersøger og bestiller)  

i. Der skal skrives på dem med hvid pen. 

ii. 2 x str. xs 

iii. 2 x str. 56-58 

iv. 2 x str. 58-61 

g. Sponsorskilte – der skal betales for skilte fra de bliver hængt op, og efterfølgende 

afregning 1 gang årligt. (Kirsti besked til Susanne og Ditte) 

 

17) Eventuelt 

 

18) Næste mødedato  

a. Tirsdag d. 19. november kl. 17:00 


